
Page 1 of 3 

 

 
 
 
 
 

 
 

PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 

al Sectorului 6 din data de 17.07.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la orele 11:30 și s-au desfășurat online, în sistem                   
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
21 de consilieri locali din 26 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-a conectat              
dl Petcu Sorin și dl Stanciu Tiberiu. Au lipsit dl Bordei Niculaie, dl Desculțescu Alexandru și                 
dl Iacob Emanuel. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin               
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1564 din 16.07.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 133              
alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) 
și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind               
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data,                 
ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1564 din 16.07.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                   
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                   
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 

    
Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1564 din 16.07.2024 

Nr.  
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 

6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
nr. 1  

 

Proiect de hotărâre nr. 191/16.07.2024 privind modificarea    
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 91/2024 pentru aprobarea 
contractării unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până 
la 150.000.000 lei 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

O să începem ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt 21 de consilieri în acest 
moment. Lipsesc dl Bordei, dl Desculţescu, dl Iacob, dl Petcu şi dl Stanciu. 

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Bună ziua doamnelor și domnilor 

consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 1564 din 
16.07.2024.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 1564 din 16.07.2024. 
Voturi “împotrivă”? 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Am o rugăminte, dacă se poate, să ne 
explice cineva caracterul de urgență al ședinței de îndată.  
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Dl Sorin Petcu, consilier local: Bună ziua! Și Petcu prezent! 
Dl Demirel Spiridon: Da. Mulțumesc! 22 sunt! 
D-na Adina Nicolescu: Suntem 22 de consilieri! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Eu n-am identificat din nota de fundamentare               

a proiectului care este caracterul de urgență, ținând cont că mâine, de la ora 16:30, avem ședință. 
 D-na Adina Nicolescu: Bun, o să vă rog să-i răspundă cineva doamnei viceprimar                   

ca, ulterior, să votăm ordinea de zi. 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcția Generală Economică: Bună ziua!                 

Mă auziți?  
D-na Adina Nicolescu: Da, vă rog, domnul director! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă! Urgența o reprezintă termenul scurt,                   

Comisia de Autorizare a Împrumuturilor Locale… 
Dl Tiberiu Stanciu, consilier local: Scuze, prezent, n-am putut să mă conectez! 
Dl Demirel Spiridon: Da, mulțumesc! 23 sunt, cu domnul Stanciu! 
D-na Adina Nicolescu: Vă rog, reluați, domnul director Ciocîrlan! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă! Cum spuneam, Comisia de Autorizare a Împrumuturilor 

Locale din cadrul Ministerului Finanțelor se întrunește luni. Aceasta este problema, termenul, 
nimic altceva. Ea se întrunește o dată pe lună sau o dată la două luni. La modul că nu este nimic 
sigur, nu se știe de dinainte, doar cu câteva ore înainte. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și trebuie să intrați în CAIL cu fiecare modificare               
a obiectivelor de investiții?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Orice modificare adusă, exact. Trebuie întâi să avem acordul lor, 
după care banca să facă modificările ulterioare, ca să putem efectua plățile. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun, rugămintea ar fi, domnul director, ca toate 
chestiile acestea să fie trecute în rapoartele și notele de fundamentare de la hotărâri. Pare ciudat să 
facem o ședință de îndată, în condițiile în care mâine, oricum, ne strângem toți și putea                   
fi suplimentată ordinea de zi de la ședința ordinară.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Știu, este în regulă, dar mâine nu le-ar mai fi fost de folos.                  
Am vorbit de trei ori în cadrul ministerului cu secretarul de stat și cu șefa CAIL-ului și a spus că, 
“dacă o faceţi mâine este mult prea târziu”, pentru că mâine ar fi fost la ora 16:00, automat ne-ar fi 
dus vineri şi ieșea din schemă total. Acum, o trimit de astăzi, ca să poată să fie miercuri, joi, 
vineri, atâta tot. Comisia se întruneşte luni, la ora 10:00 dimineața. 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Toate acestea trebuie puse în cuvinte în nota de 
fundamentare și în convocatorul ședinței, ca să existe un sens pentru efortul pe care toată lumea                
îl face azi.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă, există o notă de fundamentare, un raport de specialitate... 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Unde nu se menționează caracterul de urgență, absolut 

deloc! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă, voi menționa.  
D-na Adina Nicolescu: Bun, dacă v-ați lămurit, o să supun la vot proiectul ordinii de zi 

aprobat prin dispoziția numărul 1564 din 16.07.2024. Voturi “împotrivă“? Nu sunt. “Abțineri”? 
Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate de vot ca la ședințele trecute. Dacă nu sunt 
discuții generale, să trecem la votarea proiectului în ansamblu lui. Este cineva “împotrivă”? Nu. 
Se “abține” cineva? Nu. Mulțumesc! Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. 

 Trecem la singurul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 191/16.07.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 91/2024 pentru aprobarea 

contractării unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei.  
Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Aș vrea să-l întreb pe domnul director, pentru că m-am 

uitat puțin pe anexă și văd că în anexa propusă pentru aprobare azi sunt 107 blocuri. Din calculele 
mele și din ce am putut să verific, avem 50 de blocuri pe care le-am aprobat și în martie la care            
s-au adăugat cele 52 de blocuri pentru care s-au depus cereri de finanțare pentru PNRR și mai 
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rămâne o diferență de cinci blocuri, dintre care pe patru le-am identificat pe lista blocurilor care au 
fost finalizate în 2023. Întrebarea mea este dacă nu cumva noi avem în momentul acesta facturi 
neachitate de la blocuri finalizate în 2023? Şi dacă da, ce valoare au ele? Şi dacă da, riscăm să 
avem arierate dacă nu aprobăm acest proiect astăzi? Vă pot da și blocurile, dacă vreți patru din 
ele, că pe al 5-lea n-am reușit să-l identific, n-am avut timp să analizez listele.  

Dl Iulian Gheorghe, director executiv Direcția Generală Investiții Publice: Bună ziua! 
Dacă îmi permiteți?  

D-na Adina Nicolescu: Numai puțin! Vă rog, domnul director Ciocîrlan, doriți să 
răspundeți? Domnul director Iulian Gheorghe s-a înscris. Vă rog să vă hotărâți cine îi dă un 
răspuns doamnei viceprimar.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Pot să răspundă amândoi! 
Dl Iulian Gheorghe: Lăsați-mă să vă explic eu întâi de ce apar blocurile finalizate 

anterior…  
D-na Adina Nicolescu: Vă rog! 
Dl Iulian Gheorghe: …pentru că, ulterior contractelor inițiale, am adăugat panouri 

fotovoltaice și lifturi. Practic, nu-i vorba de facturi restante, este vorba de lucrări care s-au 
contractat ulterior pentru acele blocuri și de aceea apar și o parte din blocuri deja închise cu 
recepția…, pe contractele inițiale, sunt blocuri în execuție și sunt blocuri pentru care, într-adevăr, 
am depus diverse cereri de finanțare, dar în principiu, de bază este că sunt blocuri în execuție și o 
parte din blocurile care s-au întors de la P.M.B. și urmează să înceapă anul viitor. Cam acesta este 
principiul.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Haideți să rămânem la cele 5 blocuri care apar în lista 
de lucrări finalizate. 

Dl Iulian Gheorghe: Deci, pentru acelea, dacă discutăm punctual, este vorba că s-au 
contractat ulterior panouri și lifturi. Sensul acestei hotărâri de consiliu și anexa la prezenta 
hotărâre nu au legătură cu cererile de finanțare aflate în diverse stadii pe care le depunem sau            
le-am depus.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Aceasta am înțeles! 
Dl Iulian Gheorghe: Are legătură cu blocuri aflate în execuție și blocuri despre care știm 

că vor intra în execuție. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da, domnule director, aceasta am înțeles! Eu întreb 

așa: spuneți că, de exemplu, blocul de la poziția 94, Cetatea de Baltă, numărul 26, scara 1-6,              
bloc P10, el este pe lista aceasta pentru că s-au contractat pe lângă lucrările de eficientizare 
energetică care s-au finalizat în 2023, conform site-ului, s-au mai contractat lucrări pentru 
modernizarea liftului și panouri fotovoltaice? 

Dl Iulian Gheorghe: Corect!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Și s-au finalizat lucrările acelea? Adică, dacă mergem 

acolo, găsim liftul refăcut și panourile fotovoltaice montate? 
 Dl Iulian Gheorghe: Sau în lucru, depinde de fazele contractuale. 
 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Sau în lucru, bun! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, o să vă rog          

să trecem la vot. Domnul secretar general, vă rog! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi pentru, nici o abținere, nici un vot împotrivă!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat.  
Declar ședința închisă! Mulțumim!  
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                               Demirel Spiridon 

 
 


